



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處  
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region  
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

### 在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

### APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名 / 名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300270873		9, 25	03-12-2004	陳顯文 香港 九龍紅磡 黃埔花園 4 期 2 座 5 樓 B 室	陳顯文 香港 九龍紅磡 黃埔花園 4 期 2 座 5 樓 B 室
300287541		31	08-10-2004	LEXPRO INVESTMENT LIMITED UNIT 801B, 8/F., DINA HOUSE, RUTTONJEE CENTRE, 11 DUDELL STREET, CENTRAL, HONG KONG.	JENNIFER WU-SCHARSIG UNIT 801A, 8/F., DINA HOUSE, RUTTONJEE CENTRE, 11 DUDELL STREET, CENTRAL, HONG KONG.
300376731		3	11-03-2005	ELCON (HONG KONG) LIMITED FLAT 1405A CHUNG KIU COMM BLDG, 47-51 SHAN TUNG ST, MONGKOK, HONG KONG.	CONSON ACCOUNTING LIMITED RM 703 KOWLOON BUILDING, 555 NATHAN ROAD, KOWLOON, HONG KONG.